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l 2. zasedání ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉHO OBVODU HRABOVÁ,

konaného dne 14. 12. 2022

Zapsal: Ing. Jan Socha

Ověřovatelé zápisu: Ing. Jiří Skalský

Ing. Jiří Kubečka

  

Milan Slíva

starosta městského obvodu

Hrabová





Zápis č.2 ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12. 2022

Zápis č. 2

ze zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 14.12. 2022

Přítomni: _ , viz prezenční listina (příloha č. 1) 2 ___2___,

NepřítonĚ 0

Jednání řídil: Milan Slíva — starosta, zahájeno ve 16:02 hod., ukončeno v 18:30 hod.

Zapisovatel: Ing. Jan Socha

Přítomno: 8 občanů, 3 úřednice, šéfredaktor HL

Starosta přivítal zastupitelé i občany.

Dále sdělil, že nejdříve složí slib zastupitel Ing. Tomáš Gajec„ který nebyl přítomen na ustavujícím

zasedání zastupitelstva. Proběhlo složení slibu lng. Gaj cem.

2/12.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

složení slibu 1 člena Zastupitelstva městského obvodu Hrabová podle § 69 odst. 2 zákona č. 128/2000

Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů.

Pan starosta navrhnul ověřovatele zapisu: lng. Skalského a lng. Kubečku. Proběhlo hlasování.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

2/13.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

určuje

za ověřovatele zápisu z 2. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová Ing. Jiřího Skalského a Ing.

J iřího Kubečku.

Proběhlo hlasování .

Hlasování215 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta vyzval ověřovatele minuleho zapisu k vyjádření se k zápisu Oba shodně sdělili.„ že zápis četli,

neměli k němu výhrady a podepsali jej.

2/14.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluj e

zprávu ověřovatelů zápisu Ing. Květoslavy Hrabovské a Petra Baluška o ověření zápisu z 1. zasedání

Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 19. 10. 2022.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta požádal zastupitele o návrhy na změnu programu zasedání, změny nebyly navrženy.

2/15.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
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Zápis č.2 ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12. 2022

schvaluje

program j ednání 2. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 14.12. 2022.

Pmběhlo—hlasovánL " “__—“"“

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Schválený program zasedání:

1) Složení slibu členem Zastupitelstva městského obvodu Hrabová

2) Připomínky občanů

3) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava — městského obvodu Hrabová za

leden až září 2022

4) Rozpočtová opatření SMO a MOb Hrabová v roce 2022

5) Návrh rozpočtu statutárního města Ostravy — městského obvodu Hrabová na rok 2023

6) Návrh střednědobého rozpočtového výhledu statutárního města Ostravy — městského

obvodu Hrabová na léta 2024-2026

7.) Poskytnutí peněžitých darů členům JSDH a SDH Hrabová

8.) Uzavření dodatku č. 6 k zřizovací listině p. 0. Základní škola, Ostrava — Hrabová,

Paskovská 46

9.) Projednání jednacího řádu kontrolního výboru

10.) Stanovení měsíčních odměn za výkon funkce neuvolněným členům Zastupitelstva

městského obvodu Hrabová

ll.) Prodej části pozemku parc.č. 2590/3, ul. J ezdiště

12.) Stanovisko k výkupu parc.č, 190/124 a 190/ 126 a komunikace, odbočka z ul.

Krmelínská

l3.) Návrh na pojmenování ul. U Terminálu

14.) Informace o činnosti RMOb Hrabová mezi 1. a 2. zasedáním ZMOb

15.) Různé

Ad 2) Připomínky občanů

Starosta vyzval občany k přednesení připomínek.

Obč. Rudel sdělil., že cesty jsou v havarijním stavu _ kanály apod. Chce vědět, co se s tím bude dělat.

Dále měl dotaz na zimní údržbu — v neděli nikdo neodhrnoval. V pondělí j iž bylo odhrnuto. Ale chodníky

jsou v katastrofálním stavu. Dlejeho názoru se v zimní údržbě nedělá nie.

Starosta sdělil, že s názorem občana důrazně nesouhlasí * v neděli se začalo odklízct, v pondělí se zase

odklízelo. Osobně si Hrabovou projížděl. místostarosta Hrabovou probíhal.

Obč. Rudel sdělil, že od hasičárny nejsou chodníky ošetřené až na dlažbu. Např. ul. Závadova není

posypána. Do diskuze se vložil místostarosta za něj je Hrabová perfektně odhrnutá.

Dále sdělil místostarosta. Ze zjistí stav opravených komunikací a šoupátek.

Další dotaz obě, Rudla _, jak je to s kruhovým objezdem u Shell a podjezdem u nádraží.

Odpověď starosty _ jak kruhák tak podjezd bude stavět Správa železniční cesty, je to v plánu na r, 2026.

Po otevření uzávěry na Misteckéje Mostní už průjezdnější.

Poslední připomínka obč. Rudla 7— jak je to s přechodem u JIP. Starosta 7— bude přechod pro chodce,

ostrůvek u zastávky. Momentálně to řeší město Ostrava — bude to komplexnější řešení.

V. Kopitzová dává za pravdu panu Rudlmi ohledně zimní údržby. Jsou místa, kde je pod sněhem led,

klouže to. Dle jejího navrhu by bylo dobré alespoň posypat drtí.
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Zápis č.2
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12 2022

Ad 3) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava — městského obvodu Hrabová za leden

až září 2022

2/16.) Zastupitelstvo městskaío—Wodu Hrabová ' * *** —

bere na vědomí

předloženou „Zprávu o plnění a čerpání rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová

za leden až září 2022“.

Starosta vyzval předsedu FV, aby se za výbor vyjádřil k předložené zprave. lng. Gaj ec sdělil, že FV

zprávu projednal a doporučil zastupitelstvu předloženou „Zprávu“ schválit.

K bodu nebyly připomínky a dotazy, proběhlo hlasování.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 4) Rozpočtová opatření SMO a MOb Hrabová v roce 2022

2/17.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

zvys1

neinvestiční přijaté transfery z VPS SR

pol. 4111,ÚZ 98187, org. 521 o 212 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§6115, pol. 5011,02 98187 0 ltis. Kč

§6115, pol. 5021,ÚZ 98187 o 160tis. Kč

§ 6115, pol. 5031, ÚZ 98187 0 40 tis. Kč

§6115,p01.5139,UZ 98187 o 3tis. Kč

§6115,p01.5175,UZ 98187 o
4tiS.Kč

§6115,p01.5169,UZ 98187 o 4tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 12, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§5512,p01.5169
o 116tis. Kč

sníží

běžné výdaje

§6171,p01. 5901 o 116tis. Kč
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Zápis č.2 ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12. 2022

zvýší

kapitálové výdaje

§ 3421, pol. 6121, org. 2100028 o 36 tis. Kč

sníží

kapitálové výdaje

§2212, pol. 6121 o 36 tis. K6

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 14, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§6171,p01.5011 o 102 tis.Kč

§ 6171, pol. 5021 o 36 tis. Kč

§ 6171, pol. 5031 o 25 tis. Kč

§ 6171, pol. 5032 o 9 tis. Kč

§ 3745, pol. 5011 o 61 tis. Kč

§ 3745, pol. 5031 o 16 tis. Kč

§ 3745, pol. 5032 o 6 tis. K6

§ 3421, pol. 5011 o 5 tis. K6

§ 3421, pol. 5031 o 1 tis. Kč

§ 3421, pol. 5032 o 1 tis. K6

§ 3612, pol. 5011 o 16 tis. Kč

§ 3612, pol. 5031 o 4 tis. K6

§ 3612, pol. 5032 o 2 tis. Kč

§ 3900, pol. 5011 o 7 tis. Kč

§ 3900, pol. 5031 o 2 tis. Kč

§ 3900, pol. 5032 o 1 tis. Kč

§4399, pol. 5011 0 10 tis. K6

§ 4399, pol. 5031 o 3 tis. Kč

§ 4399, pol. 5032 o 1 tis. K6

sníží

běžné výdaje

§4329, pol. 5011 o 237 tis. K6

§4329, pol. 5031 o 51 tis. Kč

§ 4329, pol. 5032 0 20 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§ 6171, pol. 5901 o 100 tis. K6

sníží

běžné výdaje
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Zápis č.2
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12. 2022

§ 4329, pol. 5021 o 30 tis. Kč

§ 4329, pol. 5132 o 1 tis. K6

§ 4329, pol. 5136 o 8 tis. Kč

§ 4329, pol. 5137 o 1 tis. K6

§ 4329, pol. 5139 ' "* ' 0 3 tis. K6W——

§ 4329, pol. 5162 o 8 tis. Kč

§4329, pol. 5167 o 41 tis. Kč

§ 4329, pol. 5173 o 2 tis. Kč

§ 4329, pol. 5194 o 1 tis. Kč

§ 4329, pol. 5424 o 5 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 15, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§ 6171, pol. 5901 o 297 tis. Kč

§ 6320, pol. 5163 o 1 tis. Kč

§6171,p01.5163 o 2tis. K6

sníží

běžné výdaje

§ 4329, pol. 5021 o 25 tis. Kč

§ 4329, pol. 5031 o 201 tis. Kč

§ 4329, pol. 5032 o 72 tis. Kč

§4329, pol. 5162 o 2 tis. K6

zvýší

běžné výdaje

§6171,p01.5137 o 4tis. Kč

zvýší

nedaňové příjmy

§ 3399, pol. 2111 o 4 tis. Kč

zvýší

kapitálové výdaje

§ 6171, pol. 6121 o 240 tis. Kč

sníží

kapitálové výdaje

§2212, pol. 6121, org. 27 o 240 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 17, kterým se:

zvýší

neinvestiční přijaté transfery od krajů

pol. 4122, UZ 120513014 0 43 tis. K6
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Zápis č.2

ze dne 14.12,. 2022

pol. 4122, UZ 120113014 o

zvýší

běžné výdaje

§3113,p61.5336,Uz 120513014 "<>—**" *

§ 3113, pol. 5336, Úz 120113014 0

§ 3111, pol. 5336, Úz 120513014 0

§ 3111, p01. 5336, Úz 120113014 0

zvýší

běžné výdaje

§ 3312, pol. 5169 0

zvýší

daňové příjmy

pol. 1356 o

zvýší

běžné výdaje

§3632, pol. 5151 o

zvýší

nedaňové příjmy

§3632, pol. 2111 o

zvýší

běžné výdaje

§3613,p01.5152 o

zvýší

nedaňové příjmy

§3613, pol. 2324 o

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová 6. 18, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§6112,p01.5137 o

sníží

běžné výdaje

§6171,p01. 5901 o

zvýší

běžné výdaje

§3113,p01.6121 o

sníží

běžné výdaje
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Zápis č.2
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12. 2022

§ 6171, pol. 5901 o 25 tis. Kč

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 19, kterým se:

__ zvýší—'"
WW

_„__

běžné výdaje

§ 3900, pol. 5169 o 24 tis. Kč

sníží

běžné výdaje

§ 6171, pol. 5901 0 24 tis. K6

zvýší

běžné výdaje

§ 3745, pol. 5011, ÚZ 13101 0 70 tis. Kč

zvýší

ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR

pol. 4116, Úz 13101 0 70 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§6171,p01. 5011 o 130 tis.Kč

§ 6112, pol. 5023 o 120 tis. Kč

§ 3632, pol. 5021 o 1 tis. Kč

§ 3612, pol. 5031 o 2 tis. Kč

§ 6112, pol. 5031 o 1 tis. Kč

§ 6171, pol. 5031 o 80 tis. Kč

§ 3612, pol. 5032 o 1 tis. Kč

§ 6112, pol. 5032 o 12 tis. Kč

§ 6171, pol. 5032 o 31 tis. Kč

§ 3612, pol. 5011 o 10 tis. K6

sníží

běžné výdaje

§ 4329, pol. 5011 0 388 tis. K6

zvyšují

běžné výdaje

§ 3113, pol. 5331 o 16 tis. Kč

snižují

běžné výdaje

§ 6171, pol. 5901 o 16 tis. Kč

Mistostamstka sdělila, že na posledním jednání rady se schválila ještě další rozpočtová opatření,

n'lateriály dostali zastupitele pro dnešní jednání na stůl. Nebyly žádne dotazy probehlo hlasování,

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno
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Zápis č.2
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12. 2022

Ad 5) Návrh rozpočtu statutárního města Ostravy — městského obvodu Hrabová na rok 2023

2/18.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje
. " ~ -

„ i2, „

předložený návrh rozpočtu statutárního města Ostravy - městského obvodu Hrabová na rok 2023

s úpravami ve výši 99 029 tis. Kč v členění:

- příjmy celkem po konsolidaci 83 199 tis. Kč

- financování 15 830 tis. Kč

Celkové zdroje 99 029 tis. Kč

- běžné výdaje po konsolidaci 56 618 tis. Kč

— kapitálové výdaje 42 411 tis. Kč

Celkové výdaje 99 029 tis. Kč

J. Dolejška mel dotaz k místu pro hasičárna. zda už je vybráno. Odpověď starosty _, zatím ncni. je

vytipován pozemek. Záleží to na rozhodnutí hasičů. Mělo by být vybráno do konce roku.

I. Trávníček se dotázal na stavbu multifunkční haly. Odpověd" starosty _7. stavba bude roztázována první

částje Zázemí. K. Hrabovská sdělila_ že se uvažuje o zřízení pracovní skupině ke koncepci„ v roce 2024

projekty a v roce 2025-2026 realizace.

K. dotazu J. Dolejšky., zda jsou do rozpočtu zapojeny finance na demolici bývalé MŠ V. Huga. Odpověď

starosty —— zatím nejsou zapojeny. Dle jeho sdělent objekt není nutno okamžitě demolovat. [Trávníček

sděliL že předchozí rada měla jasno. co na místě bývalé školky bude, Dále se J. Dolejska dotázal na

bývalou MŠ Příborská. Starosta sdělil. že se vypustila půdní vestavba. budou jen 4 startovací byty.

Odl'íaulovaná částka za 4 byty je cca 10 milionů. Proběhla diskuze mezi některými zastupiteli

k problematice bytu v bývalé MŠ Příborská.

R. Gromnica připomněl„ že sdružení nezávislých kandidátů mělo ve volebním programu multifunkční

centrum hala + hasičárna na místě u sokola. A po volbáchjcjina situace. Odpověď starosty — majitel

odmítl prodat pozemek u sokola. K místu stavby hasičárny diskutovali D. Nováček, R. Gromnica.

Dle názoru D. Nováčka je rozhodující. zda místo pro hasičárna vyhovuje hasiěum (vzhledem k dojezdLi

apod.). Dále za TJ Sokol sdělil. že nejdrive chtějí vybudovat zazemL hledají linančni zdroje. chteji stavbu

zcela pokrýt z dotace.

.l. Dolejšk a sdělil. že nesouhlasí se stavbou haly na sokole.

J. Mintěl popsal historii jednání o umístění hasičárny (umístění u kruhové objezdu ul. Mostnt u sokola)

R. Groinriica se dotaz-all kolik bodů z volebního programu bude splněno.

Starosta sdělil, že pro \ edení obce je prioritou hasičárna a hala. Dlejeho nazoru by z:.istupitclstvo mělo

řešit problémy konstruktivně

Dle J. Dolejšky \ rozpočtu schází nějaké investice. l. Trávníček měl dotaz k 7 milionuin v pohřebnietví a

navýšení bytového fondu. Odpověd" starosty * další úpravy hřbitova - parkoviště K bytovému fondu

sdělila K. Hrabovska. že chtějí každý rok zrevitalizovat část bytového fondu. K. Hrabovská a J. Dolejška

se dohodli na schůzce ohledně bytového fondu. Starosta ujistil občany. že k investicím bude beseda s

občany. Nebyly dalsi připomínky k rozpočtu, proběhlo hlasování.

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 6 (Kopitzová, Trávníček Gromnica, Balušek„ Doleiška, Kubeěka)
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Zápis č.2 ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 14.12. 2022

Ad 6) Návrh střednědobého rozpočtového výhledu statutárního města Ostravy — městského obvodu

Hrabová na léta 2024-2026

2/19.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluj e

střednědobý výhled rozpočtu statutárního města Ostravy, městského obvodu Hrabová na léta 2024-2026

dle předloženého návrhu.

K poznámce l. Travníčka o sestupné tendenci kapitálových výdajů odpověděla K. Hrabovská: o

investicích o kterých jsme věděli. tak jsme j e tam dali a i předchozí vedeni mělo extrémně málo výdajů

Následovala diskuze mezi starostou. místostarostkou a J. Dolejškou ohledně daňových příjmů.

Proběhlo hlasování.

Hlasování: pro: 10, proti: 0, zdržel se: 5 ( Kopitzová, Trávníček, Gromnica, Balušek, Doleiška)

Ad 7.) Poskytnutí peněžitých darů členům JSDH a SDH Hrabová

Místostarosta sdělil, že rada se domnívá, že odměny hasičům jsou velmi nízké — tráví svůj volný čas

s dětmi — V. Namyslovi zvýšit o 100 % a ]. Mintělovi a H. Doležálkové o 50 %„ zásahovájednotka

vyjíždí k zásahům ajejím členům navrhuje zvýšit odměnu o 50 %.

Proběhlo hlasování o pozměňovacím navrhu ( zvýšení odměn dle sdělení místostarosty) byl jednomyslně

přijat a následovalo hlasování o změněněm navrhu odměn.

2/20.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

a) o poskytnutí peněžitých darů členům Jednotky sboru dobrovolných hasičů Hrabová za

činnost v roce 2022 dle návrhu doporučeného radou MOb Hrabová.

b) o poskytnutím peněžitých darů členům Sboru dobrovolných hasičů Hrabová za činnost na úseku

mladých hasičů a dorostu v roce 2022 ve výši dle návrhu doporučeného radou MOb Hrabová.

Hlasování:15 přítomnýmijednomyslně schváleno

Ad 8.) Uzavření dodatku č. 6 k zřizovací listině p. 0. Základní škola, Ostrava — Hrabová, Paskovská

46

2/21.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

o uzavření dodatku č. 6 k zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola, Ostrava — Hrabová,

Paskovská 46, příspěvková organizace dle předloženého návrhu

a zmocňuje

starostu a místostarostku k podpisu dodatku č. 6 k zřizovací listině příspěvkové organizace.
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Starosta sdělil, že schválením dodatku bude \‘ pravomoci Školy uzavírat smlomy např. na pronájem

tělocvičny. Nebyl další dotaz. proběhlo hlasování.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 9.) Projednání jednacího řádu kontrolního výboru

2/22.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

Jednací řád Kontrolního výboru zastupitelstva MOb Hrabová dle předloženého materiálu.

J. Kubečka sdělil, že KV tento řád projednal a doporučil zastupitelstvu ke schválení. Nebyly žádné

připomínky, proběhlo hlasování.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 10.) Stanovení měsíčních odměn za výkon funkce neuvolněným členům Zastupitelstva

městského obvodu Hrabová

2/23.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

stanovení měsíčních odměn za výkon funkce neuvolněným členům Zastupitelstva městského obvodu

v

Hrabová vsouladu snovelou nařízení vlády 0. 318/2017 Sb. s účinností od 1.1.2023

ve výši 50%, aktuálně

- člen rady MOb 4.375,- Kč

- předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady 2.188,- Kč

- člen výboru zastupitelstva nebo komise rady 1.823,- Kč

člen zastupitelstva 1.094,— Kč

ve výši 25%, aktuálně

- 1.místostarosta 3.500,- Kč

- 2. místostarosta 9.844,— Kč

Starosta zdůvodnil změnu výše odměn (novela nařízení vlády) . [. Trávníček se zajímal () důvod snížení

odměny místostarostky. lí. Hraboyská sdělila své duvody pro snížení odměny.

Nebyly další dotazy, proběhlo hlasování.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad ll.) Prodej části pozemku parc.č. 2590/3, ul. Jezdiště

2/24.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

a) na straně prodávajícího prodat část pozemku parc.č. 2590/3 V k.ú. Hrabová, a to nově oddělenou část

označenou parc. č. 25 90/ 1 8 — zastavěná plocha o výměře 1m2,
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dle geometrického plánu c. 1774-392/2005 ověřeného KataStrálním úřadem

pro Moravskoslezský kraj, Katastrálním pracovištěm Ostrava dne 7.9.2005, panu—

— 720 00 Ostrava-Hrabová, za cenu dle znaleckého posudku č. 7344-504/2022

vyhotoveného dne 8.9.2022 Ing. René Butkovem, Ph.D., MBA ve výši 1520,- Kč + náklady spojené s

uzavřením smlouvy; “Mý—ř
“—2...“

b) o uzavření kupní smlouvy dle předloženého návrhu.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 12.) Stanovisko k výkupu parc.č, 190/124 a 190/126 a komunikace, odbočka z ul. Krmelínská

2/25.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

Souhlasí

a) s výkupem pozemku parc.č. 190/124 o výměře 653m2, pozemku parc.č. 190/ 126 o výměře 64m2 a

komunikace na těchto pozemcích, dle žádosti statutárního města Ostrava prostřednictvím majetkového

odboru Magistrátu města Ostravy ze dne 8.9.2022,

b) se svěřením pozemků a komunikace vpřípadě jejich nabytí do vlastnictví statutárního města

Ostrava.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta upřesnil. že se jedná o výkup ,2 financovat bude město a nám pak bude svěřeno.

Ad 13.) Návrh na pojmenování ul. U Terminálu

2/26.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

souhlasí

s pojmenováním stávající komunikace na pozemcích parc.č. 1447/13 a 1447/17 v k.ú. Hrabová názvem

„U Terminálu“ dle podnětu společnosti DEMACO s.r.o. ze dne 24.8.2022

a ukládá

vedoucí odboru stavebně správního požádat o schválení názvu Zastupitelstvo města Ostravy.

Starosta doplnil, že ta ulice už má v Paskovč tento název aje vhodné. aby stejný název měla i v Hrabová.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 14.) Informace o činnosti RMOb Hrabová mezi 1. a 2. zasedáním ZMOb

2/27.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

informace o činnosti Rady městského obvodu Hrabová mezi 1 - 2. zasedáním Zastupitelstva městského

obvodu Hrabová.
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Na pondělním jednání rady bude rozdělení gesci jednotlivým radním. Nebyly dotazy, proběhlo hlasování

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 15.) Různé

J. Dolejška —- v j akem stadiu je stavba chodníku k hasičske zbrojnici. Odpověď starosty _ dnes odešla

obnovena žadost na prodloužení Čerpání tinancí do dalšího roku.

1. Dolejška 2 proč pronajmutí traktoru p. Barona. Odpověd" starosty — je to pracovník TS., který má svůj

traktor a může operativně vyjet.

J. Dolejška _ zda jsou plánovány personalni změny vuči úředníkům. Starosta „ aktuálně nejsou

plánovány. Zatím si rada provádí svůj audit.

]. Dolejška se ptal na zrušení místa řesení přestupku a místo něj bude místo pro PR „mediální člověk“.

Starosta —- co se týká přestupků tak v Hrabove není pracovník plně vytížen. I jiné obvody uvažují o

převod přestupkové agendy na jiné obvody. Naopak si dovede představit, že bude jedna osoba která bude

mít na starost využití všech medií. Do diskuze se zapojil místostarosta se svými poznatky. Starosta řekl,

že rada nechce zřizovat pracovní místo. ktere přinese další naklady.

V. Kopitzova se vyjádřila k rušení proj edna vaní přestupků v Hrabove _ když vznikl obvod, tak bylo

v zaj mu obvodu, aby se přestupky projednav aly \ Hrabove. U pozornila že přestupky nejsou „vydaní

oběanl<y“, kdy k přestupkovému jednání je třeba si něco nastudovat. připravit se. Dále uvedla, že

v Hrabove jsou kumulovane funkce a pracovník přestupků funguj e i jako zástup za jiného pracovníka.

A taky by se muselo obvodu .lih na to tinaněně přispívat.

K. Hrabovska _ na přestupky by se nic nepřispíy alo„ ani nam ted“ nikdo nepřispívá. Starosta sdělil. že

zatím nic není rozhodnuto. Nakonec se shodli. že zastupitelstvo není to 1111510, kde by se tato problematika

měla probírat. Starosta dale sdělil„ že „medialni člověk“ by se mohl starat i o 1:11011111111111‘1’11111.

.l„ Dolejška chtel upřesnit, Čeho se týkalo usnesení prominutí najmu pozemku — starosta: jedna se o

pozemky 11 Školky. ]. Dolejška žádal o upřesnění Dodatku při revitalizaci bytového domu.

J. Dolejška k projektu domu Paskovska 91 " vys\ ětlíl starosta (zastavení projektu) a úhrada za již

odvedenou prach Starosta sdělik že dle jeho názoru je domek Paskovska 9l ke stržent rada už má napady

jak domek využít 11 bude beseda s občany před tím. než se bude rozhodovat. Dlejeho nazoruje

rekonstrukce budovy špatný směr. Závěrem J. Dolejška pozadal o písemně odpovědi.

R. (íiromnica upozornil na nedodčlany chodník na konci ul. lx'rmelínska. Je to prostor velmi nebezpečný

Reakce starosty __toto bude v gesci R. Orkaěeí Dale R. Gromnica upozorniL že na Krmelínske není od

STK shrnuta jedna strana chodníku.

Místostarosta sdělil, že ohledně parlmvaní dodavek u Toyoty _ bude se znovu žádat o zakaz statní

(zastavení). Ma ale informacr že to není jednoduché.

Nlístostarostka sdělila. žejednala s bankami o zřízení spoříeíeh učtu pro obvod. Požádala lng. Ziobrovou

o soueirmost v této oblasti.

Místostarosta uvedl. že požadoval po magistratu o přesměrox 11111 „pracovních“ emailů zastupitelů na

jejích soukrome emaily. Bohužel toto nejde proto starosta vydal poker aby byly materialy zastupitelům

zasílany na kontaktní emaily sdělené při pr\ ním zasedani zastupitelstva.

V. líopit/ova intermovala o předávacím protokolu k zeleni. Navrhuje schůzku s V. Kroék0v0u. aby se

v praci pokračovalo dal. Ke sehuzee při předavaní gesci se přiklonila i místostarostka.

Protože nebyly další příspěvky do „ru/ného" starosta poděkoval za účast ajednání ukončil v 18:30

hodin..
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Prezenční listina

z 2. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 14.12.

2022

 

Jméno

p. Balušek Petr

p. Dolejška Jiří

Ing. Tomáš Gajec

MUDr. Gromnica Rostislav

Ing. Květoslava Hrabovská

paní Kopitzová Vladislava

p. Martin Krej číček

paní Věra Kročková

Ing. J iří Kubečka

p. Jaroslav Mintěl

p. Daniel Nováček

Ing. Radomír Orkáč

lng. Skalský J iří

p. Slíva Milan

p. Igor Trávníček

Ing. Jan Socha

Hosté:

Funkce

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

člen zastupitelstva

taj emník
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